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AK Parti Ordu Milletvekili İhsan Şener, İl Balkanı Hüseyin Akyol’la beraber Ordu İş AdamlarıDerneği’nde Dernek Başkanı Avni Yılmaz ve dernek yönetimi ile sabah kahvaltısında bir arayageldi.AK Parti Ordu Milletvekili İhsan Şener’in gündeminde geçtiğimiz hafta müjdesi verilenOrdu’nun büyükşehir olması vardı. Yasa teklifinin 12 Mart Salı günü alt komisyona geleceğini ve14 Mart Perşembe günü genel kuruldan geçeceğini belirten Şener, “23 Mart 2012 tarihine kadarbu kanunu geçirirsek ki Çarşamba günü meclis başkanlığına verdik. Gelmeden önce sizindemerakınız olur diye meclis idaresine sordum Salı günü saat 16.00’da İçişleri Komisyonu’ndagörüşülecek. Perşembe günü İnşallah genel kuruldan Ordu Büyükşehir Belediyesi yasasıgeçmiş olacak.”Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’ın bir Karadenizli olarak Ordu’nun büyükşehirolmasıyla ilgili heyecanlandığını ifade eden Şener, “bu Altınordu deyimi seçim süresinde deSayın İçişleri Bakanımız tarafından da sıkça kullanıldı. Bizim teklifimizde Altınordu evet. Merkezilçenin adını Altınordu olarak teklif ettik. Umarız da bu haliyle geçer. Ordululara, Altınordululara,Ordu, Ordu’nun tamamı ama merkez ilçe olarak Altınordu’nun hayırlı olmasınıdiliyorum.”Ordu’nun seçimlerde yüzde 60’lara varan destek vermesinin yatırımlar anlamındarahatça istenebilmesi kolaylığını da getirdiğini söyleyen Milletvekili Şener, “Ordu halkıseçimlerde yüzde 61 civarında bir teveccühle AK Parti’ye destek verdiği için ki burada emeğigeçen bütün insanları yürekten kutlamak lazım. Şimdi de biz rahatça büyükşehir olmakistiyoruz. Rahatça çevreyolu istiyoruz. Rahatça havaalanı istiyoruz. Başkaca şeylerde bizimaklımıza gelmeyen toplum olarak talep etme imkanına kavuşur diye umut ediyorum.”Orduişadamları derneğindeki kahvaltının ardından partisini geçen Şener, halkın sorunlarını dinledi.Orada da gündem yine Ordu’nun büyükşehir olmasıydı. Ordu büyükşehir olduğunda kapanmatartışmaları yapılan beldelerin durumu hakkında bilgi veren Milletvekili Şener, “büyükşehirlebirlikte hizmetler katlanarak artacak. Oradaki görevli arkadaşlar büyükşehir şirketlerinde elemanolacaklar. Oradaki hizmet erleri olacaklar. Hizmetlerin tamamı merkezden yapılacak değil,bölgelere dağılacak. Oradaki organizasyonun içinde olacaklar.”“3 yıl sonra aynı tarihte çokdeğişmiş olacak” diyen Şener, Ordululara, Kocaeli’nde sıcak asfaltın olmadığı köy olmadığınısöyleyerek, büyükşehir olmanın faydalarını anlattı. Bundan sonra da nüfusun katlanarakartacağını söyleyen Şener, gelen yatırımcıların ildeki konaklama imkanını ve birde havaalanınauzaklığını sorduğunu hatırlatarak, “yatırım yapmak için işadamları iki soru soruyorlar. ‘Yatırımyapacağımız yerin havaalanına uzaklığı ne kadar?’ bir saatin üstünde dediğiniz zaman o işbitmiştir. İki turizmle ilgili, ‘efendim biz 500 kişi getireceğiz. Konaklayacak yeriniz var mı?’ vardiyebiliyor muyuz şuanda? Ama bunu diyeceğiz.” dedi.  
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